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To

[EESEER en srlFrom: ?

Sent: Wed 9/2/2020 12:49:40 PM

Subject: RE: Spreeklijn PBM en aanvullende vraag

Received: Wed 9/2/2020 12:49:40 PM

Ik heb dezelfde passage gevonden

Van: 512 5.1.2e ) JERE @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 2 september 2020 14:49

Aan:[IEEE <IEXERe minvws.nt>; EER. SEER@minvws.ni>
Onderwerp: FW: Spreeklijn PBM en aanvullende vraag

Ik zie nu deze, sorry jullie zitten niet in deze mailwisseling.

5.1.2e )

Verzonden: woensdag 2 september 2020 14:40

Onderwerp: RE: Spreeklijn PBM en aanvullende vraag

Tamara

We hebben nog even gezocht en kwamen op geen andere passage dan die eerder ook onderwerp van aandacht was (en in juli
nog in nieuwsuur).

Van: Ark, T. van (Tamara)EE @minvws. nl>

Verzonden: woensdag 2 september 2020 13:45

Onderwerp: RE: Spreeklijn



189100

Dank! Eigenlijk aanvullend alleen de vraag ook gesteld in de voorbereiding van het debat vanmorgen:

Gisterenavond is er ook een vraag gesteld op de persconferentie, namelijk of schaarste een factor was in de bepaling van
de richtlijn door het RIVM.

Hier graag nog een dubbelcheck op het antwoord {ERE was er ook bij dus die heeft het wellicht al opgebracht,
Groet

Tamara

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

542s )IEEEinvws i>
Datum: woensdag 02 sep. 2020 11:07 AM

Aan: Jonge. HM. de (Hugo) <J ESE@minvwsnl>, RFE 7) minvws nl>,
JERE) minvws.nl>, Ark, T. van

Ln)<EEY @minvws.n>, A. ) <BEEEEl 2) minvws.nl>, A

ol —— Spreeklijn

Tamara en Hugo

Hierbij een concept spreeklijn voor PBM in verpleeghuizen om uit te putten voor debat. Omwille van helderheid iets langer (er
valt nog wel meer over te zeggen), maar ook een korte versie aan het begin.

Hoor graag ofjullie aanpassingen willen, bijv cok om te verspreiden naar anderen.
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